
مدیریت ورزش2
پنجشنبه    4 مرداد  1403  شماره 7610

نقل و انتقالات

خبر

تمدید آذرباد با ذوب آهن
محســـن آذرباد که نیم فصل لیگ بیســـت و ســـوم به 
ذوب آهـــن اصفهـــان منتقل شـــده بود، بعـــد از تأیید 
فنی از ســـوی محمد ربیعی و توافق با مدیران باشـــگاه 
قـــرارداد جدیدی را به امضا رســـاند. آذرباد در تمرینات 
ذوب آهـــن هم حضـــور یافته و همپای ســـایر بازیکنان 

کار خود را جلـــو می برد.

هافبک ملوان با خیبر قرارداد بست
مهران احمدی هافبک ۲۶ ســـاله سابق خیبر و فصول 
اخیـــر ملـــوان، با عقـــد قـــراردادی به خیبر پیوســـت. 
احمدی که اهل دورود لرســـتان اســـت، از سال ۱۳۹۸ 
تا ۱۴۰۰ نیز در خیبر حضور داشـــت ولی پس از آن ســـه 
ســـال برای ملـــوان انزلی به میدان رفـــت. این بازیکن 
که تجربـــه دعوت بـــه اردوی تیم ملی را هـــم در فصل 
اخیر  به دســـت آورد، مجـــدداً به خیبر بازگشـــت تا در 

خط میانـــی این تیم به میـــدان برود.

تراکتور و خربین دروغ است
عمـــر خربین که طی چهار ســـال اخیر تحـــت قرارداد 
باشـــگاه الوحده امارات بـــوده و در این بین یک فصل 
حضـــور قرضی در شـــباب الاهلی داشـــته، همچنان با 
ایـــن تیم قـــرارداد دارد ولی شـــایعات زیـــادی پیرامون 
جدایـــی او و حتی انتقالـــش به تراکتور مطرح شـــده 
که تا ایـــن لحظه هیچ منبع موثقـــی آن را تأیید نکرده 
اســـت. باشـــگاه الوحـــده در بیانیه خـــود توضیح داد 
که تمامی مســـائلی کـــه در این برنامه گفته می شـــود 
هیـــچ ربطی به واقعیـــت ندارد و عـــدم حضور خربین 
در اردوی خارجی )صربســـتان( به دلیل شرایط خاص 
بوده و مدیریت باشـــگاه هیچ پیشـــنهادی برای انتقال 
این بازیکن به باشـــگاه دیگری دریافت نکرده اســـت.

علی نژاد مسی می شود
بازیکـــن مـــازاد تیـــم فوتبـــال ســـپاهان مـــورد توجـــه 
ســـرمربی مس رفســـنجان قرار گرفته اســـت. محمد 
علی نـــژاد تحت قرارداد باشـــگاه ســـپاهان اســـت، اما 
فصل گذشـــته به طور قرضـــی در فولاد خوزســـتان به 
میدان رفـــت. ظاهراً این بازیکن مازاد طلایی پوشـــان 
مورد توجه باشـــگاه مس رفســـنجان و محـــرم نویدکیا 
قـــرار گرفته اســـت و نارنجی پوشـــان در حـــال رایزنی 
و مذاکـــره بـــرای جـــذب او و دریافـــت رضایتنامه اش 

. هستند

اعرابی در آستانه پیوستن به ذوب آهن
بازیکن فصل گذشـــته ســـپاهان در آستانه پیوستن به 
تیم همشـــهری قرار گرفته اســـت. علی اصغـــر اعرابی 
در نقل وانتقـــالات نیم فصل دوره بیست وســـوم لیگ 
برتـــر از شـــمس آذر قزوین راهـــی ســـپاهان اصفهان 
شـــد. پیگیری ها حاکی از آن اســـت که ایـــن وینگر ۲5 
ســـاله مورد توجه تیم همشهری ســـپاهان، ذوب آهن 
قـــرار دارد و اگر مشـــکل خاصـــی بروز نکنـــد در فصل 

بیســـت وچهارم  شـــاگرد محمد ربیعی خواهد شـــد.

مهاجم برزیلی برای آبی های خوزستان
باشگاه اســـتقلال خوزســـتان از عقد قرارداد با یک 
مهاجـــم برزیلی خبـــر داد. کاینا نونیـــز مهاجم ۲7 
ســـاله و ۱۹۶ ســـانتیمتری برزیلـــی به تیـــم فوتبال 
استقلال خوزستان پیوســـت. کاینا که سابقه بازی 
در لیگ  کشـــورهای برزیـــل، آلبانی و کـــره جنوبی 
را در کارنامـــه دارد، بـــه زودی بـــه جمـــع شـــاگردان 
میودراگ بوژوویـــچ در اردوی بروجرد آبی پوشـــان 

ملحق خواهد شـــد.
 

 ایران - قرقیزستان
 شانس بالای میزبانی اصفهان

پـــس از اظهارنظـــر چند روز قبل مهـــدی تاج رئیس 
فدراســـیون فوتبال کـــه گفته بود آزادی بـــه بازی ۱5 
شـــهریور تیم ملی نمی رســـد، حالا نوبـــت به مهدی 
محمدنبی نایب رئیس فدراســـیون فوتبال رســـیده 
تـــا از برگزاری بازی در آزادی بـــا ناامیدی حرف بزند. 
نبی نایـــب رئیس فدراســـیون فوتبال صبـــح دیروز 
در حاشـــیه نهمین جلســـه ســـتاد استانداردسازی 
ورزشـــگاه ها گفت: »ورزشـــگاه آزادی آماده نیســـت 
و بـــه بازی تیـــم ملی نمی رســـد. احتمـــال دارد بازی 
تیم ملـــی مقابـــل قرقیزســـتان در ورزشـــگاه نقش 
جهان اصفهان برگزار شـــود.« این بازی ۱5 شـــهریور 
بـــه میزبانـــی ایران انجـــام خواهـــد شـــد و باید دید 
 فدراســـیون فوتبـــال چـــه ورزشـــگاهی را بـــه فیفـــا 

معرفی می کند.

ماجدی: با فراغ  بال به دادگاه می روم
میرشـــاد ماجـــدی، رئیـــس هیـــأت فوتبال اســـتان 
تهـــران و سرپرســـت ســـابق فدراســـیون فوتبـــال 
دیـــروز در مـــورد خبـــر احضـــارش بـــه دادگســـتری 
اســـتان کرمان به دلیل پرونده فســـاد باشگاه مس 
رفســـنجان گفت: »من خـــودم اعتقـــاد دارم باید با 
فســـاد برخورد شود. قطعاً درباره فســـاد هر جا باشد 
می روم و پاسخگو هســـتم. اگر ریالی غیرمشروع در 
زندگی من آمده حق اســـت کـــه برگردانم و تاوانش 
را هـــم بدهم، ولـــی از خودم مطمئنم و بـــا فراغ بال 

در دادگاه حاضر می شـــوم و پاســـخگو هســـتم.«
 

 بهرامـــی، مشـــاور مدیرعامـــل پـــروژه 
بازســـازی ورزشـــگاه آزادی در مورد روند 
آماده ســـازی ایـــن ورزشـــگاه گفـــت: »با 
دو موضـــوع مقاوم ســـازی و الزامـــات 
کنفدراســـیون فوتبـــال آســـیا مواجـــه 
هستیم. سکوهای فرسوده را جمع آوری 
کردیم. قســـمت غربی بـــا قطعات بتنی 
پیش ســـاخته و مطابق با تکنولوژی روز 
دنیا بازسازی شـــد. مقاوم سازی لرزه ای 
نیاز به تقویت ســـازه داشت که در حال 
کار کـــردن روی آن هســـتیم. ســـازه بـــه 
ایـــن ترتیب تـــا 100 ســـال آینـــده مقاوم 

خواهـــد بود.«
ن  ســـیو را کنفد «  : کـــرد یـــح  تصر وی 
فوتبـــال آســـیا الزاماتـــی بـــرای اماکـــن 
ورزشـــی دارد کـــه مـــا در حـــال فراهـــم 
کـــردن پیش نیازهـــای AFC هســـتیم. 
VAR نیـــز در فضاهـــای پشـــتیبانی مـــا 
تأمین خواهد شـــد. بهتریـــن پیمانکار 
داخلی که می توانســـت ایـــن حجم کار 
را در این زمان کم به ســـرانجام برساند، 
قـــرارگاه خاتم بـــود و مـــا از آنهـــا کمک 
گرفتیـــم. نور، مقـــاوم ســـازی، تخریب، 
تهیه صندلـــی، اســـکوربورد، ســـکوها، 

صـــوت و راهـــرو خبرنـــگاران در حـــال 
ســـاخت اســـت. امیدوارم بـــا تلاش دو 
شـــیفته تا 15 شـــهریور، کار تمام شـــود. 
بودجـــه اختصـــاص داده شـــده و کار در 

حـــال انجام اســـت.«
 مشـــاور مدیرعامـــل پـــروژه بازســـازی 
ورزشگاه آزادی در مورد نارضایتی رئیس 
فدراســـیون فوتبـــال از روند پیشـــرفت 
کار افـــزود: »نظر آقای تـــاج محترم ولی 
پـــروژه بزرگـــی در حال اجراســـت. ما به 
زمان نیاز داریم و کار از ســـاعت 6 صبح 

تا 11 شـــب در حال انجام اســـت.«

حســـین طـــلا، مدیرعامـــل شـــرکت 
توســـعه و نگهـــداری اماکـــن ورزشـــی 
دیروز در خصوص ورزشگاه آزادی اظهار 
داشـــت: »می توان گفت تا قبل از سال 
۱۴۰۲ اگـــر تعمیراتی در ورزشـــگاه آزادی 
صـــورت گرفته جزئـــی بود و در ســـال 
۱۴۰۲ هـــم در فراینـــدی تعمیرات انجام 
شـــد. در اردیبهشـــت ماه ســـال جاری 
قراردادی بـــا قرارگاه خاتم منعقد کردیم 
و با سرعت بازســـازی ورزشگاه آزادی در 

حال طی شـــدن اســـت.«
او خاطـــر نشـــان کـــرد: »آنچـــه دربـــاره 

بازســـازی ورزشـــگاه آزادی بایـــد گفـــت 
این اســـت کـــه الزامات کنفدراســـیون 
فوتبـــال آســـیا در آن رعایت می شـــود. 
جایـــگاه  تونـــل  مثـــال  عنـــوان  بـــه 
خبرنگاران،cip،vip و جایگاه معلولان 
همـــه با اســـتانداردهای ویژه بازســـازی 
در  دیگـــری  اســـکوربورد  می شـــود. 
ورزشـــگاه آزادی نصب خواهد شـــد چرا 
که یک ســـوم افرادی که برای تماشـــای 
مسابقات فوتبال بر روی سکوها حاضر 
می شدند نمی توانســـتند اسکوربوردی 
کـــه در حـــال حاضـــر نصـــب اســـت را 

تماشـــا کنند.«
طلا می افزاید: »نور ورزشـــگاه از ۱۸۰۰ به 
۲5۰۰ افزایش پیدا خواهد کرد، ســـکوها 
آماده و پله های اضطراری در نظر گرفته 
شـــده و امیـــدوارم تا پانزدهم شـــهریور 
برای حضور تماشـــاگران آماده شود. در 
بازســـازی ورزشـــگاه آزادی مقاوم سازی، 
اتفـــاق  و معمـــاری  استانداردســـازی 
می افتـــد. ایـــن قســـمت که تمام شـــد 
بعـــد قســـمت شـــرقی و بعـــد از آن هم 
بخش های شـــمالی و جنوبـــی را ترمیم 

خواهیـــم کرد.«

 بهرامی :امیدوارم با تلاش دو شیفته تا 15 شهریور، کار تمام شود

 مقاوم سازی سازه آزادی برای 100 سال آینده
مدیرعامل شرکت توسعه خبر داد

ورزشگاه آزادی با سرعت بازسازی می شود

حواشی همیشگی قرعه کشی لیگ برتر فوتبال

نمایش فوتبال آماتور با چاشنی بی نظمی

از  یکـــی  اخیـــر  ســـال های  در 
مشـــکلات تیـــم ملـــی فوتبـــال 
کشورمان مشـــمول بودن برخی 
از بازیکنـــان بـــه خدمت مقدس 
ســـربازی اســـت، مشـــکلی که در 
آســـتانه مرحله ســـوم مسابقات 
انتخابـــی جـــام جهانـــی ۲۰۲۶ 
نگرانی هایـــی را بـــرای کادرفنـــی 
و خـــود بازیکنـــان ایجـــاد کـــرده 
اســـت. بر همین اســـاس مهدی 

تـــاج، رئیس فدراســـیون فوتبال 
نشســـتی را با مســـئولان سازمان 
نظام وظیفه عمومی و ســـتادکل 
نیروهای مســـلح برگـــزار کردند 
و خواســـتار تعویق مجـــدد اعزام 
بـــه خدمـــت ســـربازان حاضر در 
اردوهـــای تیـــم ملی بزرگســـالان 
شـــدند کـــه البتـــه پـــس از ایـــن 
تکلیـــف  اعـــلام شـــد  نشســـت 
دیگـــر  هفتـــه  یـــک  بازیکنـــان 

مشـــخص می شـــود.
بـــا ایـــن وجـــود ســـازمان وظیفه 
عمومـــی فراجـــا دیروز بـــا صدور 
اطلاعیـــه ای اعـــلام داشـــت که 
بازیکنـــان فوتبـــال بایـــد لبـــاس 
خدمـــت بـــر تـــن کننـــد. در این 
اطلاعیـــه آمـــده اســـت: »برابـــر 
تمامـــی  شـــده  انجـــام  تفاهـــم 
ت  ا ســـنو ر  د کـــه  مشـــمولانی 
گذشـــته از تســـهیلات مشمولان 

ه  کـــرد ه  د ســـتفا ا ر  شـــکا ز ر و
بودنـــد، بـــرای اعـــزام در تاریـــخ 
تعییـــن   ۱۴۰۳ یکـــم مردادمـــاه 
تکلیـــف و بـــرای انجـــام خدمت 
دوره ضـــرورت بـــه ســـازمان های 
اختصـــاص  مســـلح  نیروهـــای 
یافتنـــد. بـــا توجه بـــه اختصاص 
این مشـــمولان به ســـازمان های 
یکـــم  ز  ا مســـلح  ی  هـــا و نیر
مردادمـــاه ۱۴۰۳ ایـــن عزیزان به 

عنوان کارکنـــان وظیفه نیروهای 
مســـلح محســـوب می شـــوند.« 
براســـاس قانون خدمت وظیفه 
عمومـــی، از ایـــن پـــس هرگونه 
فعالیت ورزشـــی افـــراد مذکور با 
هماهنگی یـــگان خدمتی و برابر 
تدابیـــر تربیت بدنـــی ســـتادکل 
ت  ر صـــو مســـلح  ی  هـــا و نیر
می پذیرد. ســـیدمجید حسینی، 
علـــی   ، منـــش د صیا ر  للهیـــا ا

قلـــی زاده و ســـامان قدوس 
جـــزو مشـــمولانی هســـتند 
که در کشـــور دیگـــری بازی 
می کننـــد و حـــالا بـــا ایـــن 
شـــرایط این بازیکنان باید 
مقـــدس  خدمـــت  بـــرای 
سربازی به کشور بازگردند، 

در غیـــر ایـــن صـــورت برای 
خروج از کشـــور دچار مشـــکل 

شـــد. خواهند 

سازمان نظام وظیفه حرف آخر را زد

لژیونرها، خبردار زیر پرچم

کشوری فرد: ورزشگاه تختی برای میزبانی مسابقات لیگ آماده است

میزبانی مجانی استقلال و پرسپولیس ممنوع

چمن 
ورزشگاه 
تختی در 

حال آماده 
شدن است 
و گیت های 

ورزشگاه هم 
 در حال 

نصب است

با وجـــود چالش هـــای فـــراوان در 
برگـــزاری بیســـت و چهارمین دوره 
مســـابقات لیـــگ برتـــر، بالاخـــره 

لیـــگ  ت  بقا مســـا عه کشـــی  قر
انجـــام شـــد تـــا تکلیـــف تیم هـــای 
لیـــگ برتـــری بـــرای رویارویـــی بـــا 

حریفان شان مشخص شود. البته 
با وجـــود ایرداتی که ورزشـــگاه های 
کشـــورمان دارنـــد، هنـــوز تکلیـــف 

مکان برگزاری مســـابقات مشـــخص 
آزادی  ورزشـــگاه  اســـت.  نشـــده 
هم اکنون در دســـت تعمیر اســـت و 
بـــه مســـابقات لیگ برتر نمی رســـد، 
به همین دلیل مســـئولان بازی های 
دو تیـــم اســـتقلال و پرســـپولیس را 
به ورزشـــگاه تختـــی تهـــران منتقل 
آغـــاز  تـــا  روز   ۲۱ حـــدود  کردنـــد. 
مســـابقات لیگ باقی مانـــده و هنوز 
تکلیف برگزاری بازی های اســـتقلال 
تیم هـــای  ســـایر  و  پرســـپولیس  و 
لیگ برتری مشـــخص نشـــده است. 
محمدرضا کشـــوری فرد، سرپرســـت 
ص  خصـــو ر  د لیـــگ  ن  ما ز ســـا
قرعه کشـــی مســـابقات لیـــگ برتـــر 
بـــه »ایـــران ورزشـــی« می گویـــد: »با 
برگزاری قرعه کشـــی مسابقات لیگ 
برتر، تکلیف تیم ها مشـــخص شـــد. 
امیـــدوارم که لیگ بیســـت و چهارم 
بـــا کمـــک تمامـــی ارکان فوتبـــال به 
بهتریـــن نحو ممکن برگزار شـــود.«
 او صحبت هـــای خـــود را ایـــن گونه 
ســـی  اف  »ای  می دهـــد:  ادامـــه 
امســـال در بحـــث استاندارد ســـازی 
ورزشـــگاه ها فشـــار زیادی وارد کرد، 
به ایـــن دلیـــل کار استانداردســـازی 
و  شـــد  غـــاز  آ ن  ی ما زشـــگاه ها ور
هم اکنون هم ادامه دارد. اســـتقلال 

و پرســـپولیس هم به دلیل تعمیرات 
ورزشـــگاه آزادی در ورزشـــگاه تختی 
میزبـــان رقیبـــان خود خواهـــد بود. 
در واقع تنها تختـــی می ماند که این 
ورزشـــگاه هم آمـــاده خواهد شـــد.«

ر  د لیـــگ  ن  زما ســـا پرســـت  سر  
خصوص ورزشـــگاه تختی می افزاید: 
»چمـــن ورزشـــگاه تختـــی در حـــال 
آمـــاده شـــدن اســـت و گیت هـــای 
ورزشـــگاه هم در حال نصب اســـت. 
علاوه بر این صندلی های ورزشـــگاه 
و  اســـت  شـــماره گذاری  حـــال  در 
جایـــگاه خانم ها هـــم در ورزشـــگاه 
تختی آماده شـــده. ۹۰ درصـــد کارها 
انجـــام شـــده و مابقی کارهـــا هم در 
فرصـــت باقیمانـــده انجـــام خواهد 
شـــد. می توان گفت که تختی آماده 

برگـــزاری لیـــگ برتر اســـت.«
 کشـــوری فرد در خصـــوص پرداخت 
هزینه توسط باشـــگاه های استقلال 
و پرســـپولیس برای تجهیز ورزشگاه 
تختـــی می گویـــد: »تاکنـــون این دو 
تیم هزینـــه ای پرداخـــت نکردند اما 
مدیـــران اســـتقلال و پرســـپولیس 
موظف بـــه پرداخت هزینه هســـتند 
تـــا ورزشـــگاه تختـــی آمـــاده شـــود و 
بتواننـــد بازی هـــای خـــود را در ایـــن 

ورزشـــگاه برگـــزار کنند.«

محمد محمدی سدهی
روزنامه نگار

قرعه کشـــی مســـابقات لیـــگ برتر 
درحالـــی برگـــزار شـــد کـــه تاکنون 
شـــرایط ورزشـــگاه ها در برخـــی از 
اســـتان ها نامشـــخص اســـت. یکی 
از این ورزشـــگاه ها ورزشـــگاه شهید 
نصیری یزد اســـت؛ ورزشـــگاهی که 
بـــا ظرفیـــت ۱۲ هـــزار نفـــری هنـــوز 
بـــرای برگـــزاری لیـــگ برتـــر آمـــاده 
شـــرایط  ایـــن  در  اســـت.  نشـــده 
یزدی هـــا ورزشـــگاه شـــهدای شـــهر 
قـــدس را بـــرای بازی هـــای خانگی 
خـــود معرفـــی کردند. ایـــن درحالی 

اســـت کـــه میزبانـــی امتیـــاز مثبتی 
بـــرای تیم هـــا محســـوب می شـــود 
تـــا تیم هـــا از ایـــن امتیاز بـــا حضور 
هـــواداران خـــود اســـتفاده کنند اما 
با توجه بـــه فاصلـــه ۶۲۰ کیلومتری 
تهران-یـــزد هـــم تیـــم چادرملـــو و 
هم هـــواداران ایـــن تیم کار بســـیار 
ســـختی بـــرای برگـــزاری دیدارهای 
خانگـــی خـــود خواهنـــد داشـــت 
چـــرا که بـــرای برگـــزاری یـــک دیدار 
خانگـــی بایـــد مســـافتی بیـــش از 
یک هزارو۲۰۰کیلومتـــر را طی کنند تا 

به تهـــران بیایند و به یـــزد برگردند. 
البتـــه در ایـــن شـــرایط هـــم تیم ها 
از نظـــر مالـــی بـــا مشـــکلات زیادی 
مواجـــه خواهنـــد شـــد و ایـــن برای 
تیم تازه صعود کـــرده چادرملو اصلاً 
آســـان نخواهد بود. علـــی عطایی، 
مدیرعامل باشـــگاه چادرملو یزد به 
»ایران ورزشـــی« می گویـــد: »متولی 
ورزشـــگاه شـــهید نصیری، اداره کل 
جوانان اســـتان یزد است و این اداره 
تلاش می کند تا مشـــکلات ورزشگاه 
نصیری برطرف شود. درحال حاضر 

کاری  شـــیفت   ۳ در  پیمانـــکار   ۸
مشغول کار هســـتند و ما امیدواریم 
که بتوانیـــم بازی هـــای خانگی مان 
را در شـــهر یزد برگزار کنیـــم.« او در 
خصوص معرفی ورزشـــگاه شـــهدای 
قـــدس و بعـــد مســـافتی تهران-یزد 
توضیح می دهد: »ما باید ورزشـــگاه 
جایگزیـــن معرفـــی می کردیـــم که 
ورزشـــگاه جایگزیـــن مـــا شـــهدای 
قـــدس بود، در واقـــع مجبور بودیم 
کـــه شـــهدای قـــدس را بـــه عنوان 
ورزشـــگاه دوم معرفـــی کنیـــم. مـــا 

تیم تـــازه وارد به لیگ برتر هســـتیم 
و توقـــع داریـــم کـــه فدراســـیون از 
مـــا حمایت کنـــد. بـــا کمـــی ارفاق 
می توانیم در شهید نصیری میزبان 
باشـــیم!« عطایـــی بیـــان می کنـــد: 
»چادرملو نیازمند حمایت هواداران 
اســـت و با توجه به مسافت موجود 
کارمان بســـیار ســـخت خواهد بود. 
البته در هفته اول میهمان هستیم 
و امیدوارم که در هفته دوم بتوانیم 
از ورزشگاه شـــهید نصیری استفاده 

» . کنیم

قرعه کشـــی فصـــل جدید لیگ برتـــر ایران 
در شـــرایطی برگزار شـــد که فوتبال ایران، 
بـــا انواع و اقســـام حواشـــی و ناکارآمدی ها 
درگیـــر اســـت و این مراســـم نیز جـــا برای 
انتقاد کم نداشـــت. اگر بخواهیـــم رویکرد 
لیگ های بزرگ و معتبـــر اروپایی را در نظر 
بگیریـــم، هیچ کـــدام از ایـــن لیگ ها برای 
قرعه کشـــی رقابت های ۳۴ یا ۳۸ هفته ای 
خود مراســـمی برگزار نمی کنند و با نزدیک 
شـــدن به شـــروع فصل، نتیجه قرعه کشی 
لیگ در ســـایت رســـمی لیگ های مختلف 

قـــرار می گیـــرد. پـــس از آن، باشـــگاه های 
حاضـــر در لیـــگ با انتشـــار برنامـــه فصلی 
خـــود در فضای مجـــازی، زمـــان بازی های 
خـــود را اطلاع رســـانی می کننـــد . اتفاقـــی 
کـــه اکنـــون بـــرای هـــر پنـــج لیـــگ معتبر 
اروپایـــی رخ داده و زمان دقیـــق بازی های 
ایـــن لیگ هـــا قابـــل مشـــاهده اســـت. در 
واقـــع می تـــوان گفـــت برگـــزاری مراســـم 
قرعه کشی، بیشـــتر مخصوص رقابت های 
تورنمنتی و ملی مانند جـــام جهانی و جام 
ملت هاســـت و مســـابقات دوره ای، بدون 
مراســـم، قرعه کشـــی می شـــوند. از اینکه 
بگذریـــم، نایب رئیس فدراســـیون فوتبال 
اعـــلام کـــرده کـــه مراســـم بهترین هـــای 
فصل فوتبـــال ایـــران روز ۱7 مـــرداد برگزار 

می شـــود و در واقـــع فدراســـیونی کـــه در 
تجهیز ورزشـــگاه ها و VAR برای مسابقات 
ناتوان است، دو مراسم مختلف و پرهزینه 
را پیش از شـــروع فصل برگزار می کند. این 
درحالی اســـت که نهادی معتبر مانند یوفا، 
برای کاهـــش هزینه و صرفه جویی در وقت 
باشـــگاه ها و بیننـــدگان، قرعه کشـــی لیگ 
قهرمانـــان اروپـــا و مراســـم برترین هـــای 
فصـــل فوتبال اروپـــا را در یک شـــب برگزار 
می کنـــد. بی نظمـــی و تأخیـــر، بـــه یـــک 
اتفاق عادی در مراســـم های سازمان لیگ 
و فدراســـیون تبدیل شده و این مراسم نیز 
با ۳5 دقیقه تأخیر نســـبت بـــه زمان اعلام 
شـــده آغاز شـــد. نکته دیگر در این مراسم 
صحبت ها و ســـخنرانی های خسته کننده 

مســـئولان برگزاری مســـابقات بود . در این 
ســـال ها تماشـــا و یاد گرفتن از قرعه کشی 
نهادهای معتبر جهانی یکی از آســـان ترین 
راه ها برای پیشـــرفت در برگـــزاری این نوع 
مراســـم ها بوده امـــا انگار ســـازمان لیگ و 
فدراســـیون، برنامـــه ای برای پیشـــرفت در 
این زمینه ندارند. ســـهراب بختیـــاری زاده 
و محمدرضا مهدوی به عنـــوان دو بازیکن 
ســـابق فوتبال ایران، در این مراسم حضور 
پیدا کردند اما در این مراســـم نه ویدیویی 
از دوران بازی آنها پخش شـــد و نه مجریان 
مراســـم صحبتی دربـــاره دوران بـــازی این 
بازیکنـــان در لیگ برتر ایران مطرح کردند، 
درســـت برخلاف روال معمـــول جهانی که 
در چنیـــن شـــرایطی، از بازیکنـــان حاضـــر 

در مراســـم بـــا پخـــش ویدیویـــی از دوران 
حرفـــه ای یا مصاحبه های خـــاص قدردانی 
می شـــود. دیگـــر بخـــش قابل توجـــه این 
مراســـم، صحبت های رئیس فدراســـیون 
فوتبـــال در خصـــوص فســـاد بـــود. آن هم 
درســـت در روزی کـــه نـــام برخـــی اعضای 
رده بـــالای فدراســـیون بـــه عنـــوان متهم 
مطرح شـــده بود؛ اعضایی کـــه همگی در 
این مراســـم حضـــور پررنگی داشـــتند! در 

کل می تـــوان گفـــت مراســـم قرعه کشـــی 
فصـــل جدیـــد لیـــگ برتـــر فوتبال ایـــران، 
یـــک مراســـم پرهزینه اما بی نظـــم و بدون 
هیـــچ جذابیـــت بصـــری و رســـانه ای برای 
هـــواداران فوتبـــال بـــود . مراســـمی که در 
آن از هیچ جلوه رســـانه ای جـــذاب و هیچ 
ستاره ای استفاده نشد و تنها حاضران آن، 
مدیـــران نه چنـــدان فوتبالی باشـــگاه های 

لیـــگ بودند.

عطایی: با کمی ارفاق می توانیم در شهید نصیری میزبان باشیم 

سفر 1200 کیلومتری چادرملو برای بازی های خانگی

ایلیا بهزاد اول
خبرنگار


